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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-08-12 
 

 

Närvarande: Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson och Anna Nordh, Malin 
Hermansson på länk 
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Roland Fagerlund som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner (B) 
Vi har fått fyra mejl som vi tar upp 

a) Inför förra mötet hade vi fått ett mejl från Susanna Simonsson-Sjöberg/valberedningen 
som vill att vi tänker till var och en i styrelsen och skickar henne /valberedningen en 
önskan om vad vi önskar se i personerna som ska tillfrågas till styrelseuppdrag. Där 
beslutar vi att alla i styrelsen ska skicka mejl till henne. Detta kvarstår idag då Anna A 
och Roland var de som svarat henne. (B) 

b) Även mejlet från Tommy på Folkspel som vi fick till förra mötet om ett möte i september 
ska vi återkomma till så fort vi vet vem det blir som tar över Jessicas uppdrag. 

c)  Svante har försökt nå kommunen för att ändra tiden på mötet den 20 augusti, men utan 
resultat. Även Anna N har skickat frågan om de vill ha tittbehörighet till våra konton 
men inte fått någon återkoppling. Vi bokar in ett teamsmöte för styrelsen på söndag 
18/8 för att sätta oss och skriva ihop vad de eftersöker 

d)   Anna A ska återkoppla mejlet till WRX Carina Stridh som funderat om vi vill ha ett KM i 
samband med deras tävling i september, det vill vi gärna! (B) 

§6. Incidenter/olyckor:  
 Inga inkomna tillbud 
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 

a) Kostnaden för skörd blev ca 40.000:-. Det blev 144 hösilagebalar om minst 80 ton 
totalt. Styrelsen beslutar att försöka sälja ca 40 stycken till priset 1100:-/st. (B) 

b) Malin ska kolla vilket datum som passar för Linda på RF- sisu. Vårt förslag är 29/9. 
Malin återkommer om svar.  
 

§8 Rapportering US:   
§9. Personalansvarig:  

Punkterna som låg i dagordningen har legat kvar sedan tidigare möte och tas vid senare 
tillfälle.  
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§10. Sponsoransvarig: 
Fakturorna är utskickade men några ska vi höra av oss till då vi inte fått in dem.  
 
§11. Försäljningsansvarig:  
Anna A ska kolla med Ulrika Persson om försäljningsgruppen var sugen att ta tag i en 
Newbody försäljning.  Även dags att dra i gång en plastpåse försäljning, eftersom det snart är 
säsong för detta.  

 
 

§12. Anläggningsansvarig: (B) 
Svante lämnar över detta till Roland för att kolla av nuläget på vattenslangarna, Svante 
berättar att det blir problem med vattenslangar till privathästarnas hagar då de lämnas ute 
och fryser sönder sedan köper privathästägarna in nya och ser dessa som sina när de flyttar. Vi 
beslutar att detta ska skrivas in i stallplatsavtalet. Att man har en slang och förväntas ta hand 
om den annars får man lämna kvar den man köpt. (B) 
 
§13. Personal och ridskoleverksamhet: (B) 

a)  Roland och Svante får uppdrag att kolla av avtalet med Ida, där vi idag tog beslut på 
att vattenslangar bör stå med.  Vi har fått förslag på avtal och annons på stallplatser  

b) Svante informerar att Ida går nu upp till 75% när hennes mammaledighet går ut.  
c) Vi har fått förslag på en ny Westerntränare, vi kommer att bjuda in henne och ha en 

provträning för några westernryttare.  
§14. Budget/Ekonomi:  
Anna N ska se till att få ordning på alla siffror till mötet med kommunen nästa vecka. Vi bestämmer att 
vi bokar in ett teamsmöte så vi kan gå igenom det sista på söndag 18/8.  Ida kommer också följa med 
på mötet. Anna N skickar rapporterna när de är klara.  

 

 
§15. Privathästsidan: 
Många tomma boxar nu när flera hästar har flyttat.  
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 
 
§19. Avstämning verksamhetsplan: 
Se §7 b 
 
§20. Trivselregler:  
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§21. Övriga frågor:  
a) Malin ska kolla med avgående ledamot om Anna A och hon kan träffa Jessica för 

avslutssamtal.  
b)   Arbetet med mejlet från Personalen och motionen till årsmötet kommer att fortsättas 

nu när personalens semester är slut.  
c) Vi kommer ev. få en uthyrning på privathästbox. 
d) Vi väntar med datum för informationsmöte.  
 

 
§ 22.  Nästa möte:  
8 september kl. 18.00 
§23. Beslutsärenden:  
de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på. 
 
§24. Mötet avslutas 
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Närvarande: Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson och Anna Nordh, Malin 
Hermansson på länk 
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Roland Fagerlund som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner (B) 
Vi har fått fyra mejl som vi tar upp 


a) Inför förra mötet hade vi fått ett mejl från Susanna Simonsson-Sjöberg/valberedningen 
som vill att vi tänker till var och en i styrelsen och skickar henne /valberedningen en 
önskan om vad vi önskar se i personerna som ska tillfrågas till styrelseuppdrag. Där 
beslutar vi att alla i styrelsen ska skicka mejl till henne. Detta kvarstår idag då Anna A 
och Roland var de som svarat henne. (B) 


b) Även mejlet från Tommy på Folkspel som vi fick till förra mötet om ett möte i september 
ska vi återkomma till så fort vi vet vem det blir som tar över Jessicas uppdrag. 


c)  Svante har försökt nå kommunen för att ändra tiden på mötet den 20 augusti, men utan 
resultat. Även Anna N har skickat frågan om de vill ha tittbehörighet till våra konton 
men inte fått någon återkoppling. Vi bokar in ett teamsmöte för styrelsen på söndag 
18/8 för att sätta oss och skriva ihop vad de eftersöker 


d)   Anna A ska återkoppla mejlet till WRX Carina Stridh som funderat om vi vill ha ett KM i 
samband med deras tävling i september, det vill vi gärna! (B) 


§6. Incidenter/olyckor:  
 Inga inkomna tillbud 
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 


a) Kostnaden för skörd blev ca 40.000:-. Det blev 144 hösilagebalar om minst 80 ton 
totalt. Styrelsen beslutar att försöka sälja ca 40 stycken till priset 1100:-/st. (B) 


b) Malin ska kolla vilket datum som passar för Linda på RF- sisu. Vårt förslag är 29/9. 
Malin återkommer om svar.  
 


§8 Rapportering US:   
§9. Personalansvarig:  


Punkterna som låg i dagordningen har legat kvar sedan tidigare möte och tas vid senare 
tillfälle.  
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§10. Sponsoransvarig: 
Fakturorna är utskickade men några ska vi höra av oss till då vi inte fått in dem.  
 
§11. Försäljningsansvarig:  
Anna A ska kolla med Ulrika Persson om försäljningsgruppen var sugen att ta tag i en 
Newbody försäljning.  Även dags att dra i gång en plastpåse försäljning, eftersom det snart är 
säsong för detta.  


 
 


§12. Anläggningsansvarig: (B) 
Svante lämnar över detta till Roland för att kolla av nuläget på vattenslangarna, Svante 
berättar att det blir problem med vattenslangar till privathästarnas hagar då de lämnas ute 
och fryser sönder sedan köper privathästägarna in nya och ser dessa som sina när de flyttar. Vi 
beslutar att detta ska skrivas in i stallplatsavtalet. Att man har en slang och förväntas ta hand 
om den annars får man lämna kvar den man köpt. (B) 
 
§13. Personal och ridskoleverksamhet: (B) 


a)  Roland och Svante får uppdrag att kolla av avtalet med Ida, där vi idag tog beslut på 
att vattenslangar bör stå med.  Vi har fått förslag på avtal och annons på stallplatser  


b) Svante informerar att Ida går nu upp till 75% när hennes mammaledighet går ut.  
c) Vi har fått förslag på en ny Westerntränare, vi kommer att bjuda in henne och ha en 


provträning för några westernryttare.  
§14. Budget/Ekonomi:  
Anna N ska se till att få ordning på alla siffror till mötet med kommunen nästa vecka. Vi bestämmer att 
vi bokar in ett teamsmöte så vi kan gå igenom det sista på söndag 18/8.  Ida kommer också följa med 
på mötet. Anna N skickar rapporterna när de är klara.  


 


 
§15. Privathästsidan: 
Många tomma boxar nu när flera hästar har flyttat.  
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 
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§21. Övriga frågor:  
a) Malin ska kolla med avgående ledamot om Anna A och hon kan träffa Jessica för 


avslutssamtal.  
b)   Arbetet med mejlet från Personalen och motionen till årsmötet kommer att fortsättas 
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c) Vi kommer ev. få en uthyrning på privathästbox. 
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